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Konferencia SZMP, Banská Bystrica, 12.04.2025. 

(miesto, VŠC DUKLA, Banská Bystrica) 

(Zápis) 

Prítomní delegáti: Podľa nižšie uvedeného zoznamu delegátov v bode č. 1 zápisu          

určeného schváleným kľúčom delegátov. 

      Ďalší účastníci: 0  

      Hostia : 1 

    Začiatok: 11:30  Koniec: 13:30  

 

Program Konferencie: 

- 1. Otvorenie 

- 2. Schválenie pracovného predsedníctva Konferencie 

- 3. Schválenie programu Konferencie 

- 4. Voľba mandátovej a návrhovej komisie 

- 5. Schválenie rokovacieho poriadku 

- 6. Správa predsedu SZMP o činnosti SZMP za rok 2024 

- 7. Správa o ekonomike SZMP a výročná správa SZMP za rok 2024 (gen. sekretár SZMP) 

- 8. Výročná správa kontrolóra SZMP za rok 2024 

- 9. Schválenie účtovnej závierky a výsledku hospodárenia SZMP za rok 2024 

- 10. Schválenie výročnej správy SZMP za rok 2024 

- 11. Schválenie rozpočtu na rok 2025 

- 12. Diskusia 

- 13. Rôzne 

- 14. Správa mandátovej a návrhovej komisie a návrh uznesení 

- 15. Schválenie uznesení 

- 16. Záver 

        

Bod č.1.: Otvorenie    

– rokovanie otvoril predseda SZMP, p. Dušan Poláček ml. privítal účastníkov Konferencie 

a požiadal gen. sekretára SZMP o kontrolu účasti delegátov a mandátov a to nasledovne: 

- Dukla MP BB- pp. D. Poláček ml., R. Chabreček,  ŠK Dukla BB oz. – ospravedlnený, ŠK 

Grafon LM- p. V. Rengevič, Slávia STU BA- p. V. Miller, ŠK Raja BB - p. M. Doleželová, ŠK 

Vega Bernolákovo- p. D. Poláček st., zástupca pretekárov – E. Kašparová;   spolu pozvaných 

10 riadnych delegátov, prítomných 7 delegátov. 

- Hosť: I. Boledovič – kontrolór SZMP. 

- Celkovo je účasť 7 delegátov s riadnym hlasom z 10, čo je 70% účasť. 

 

Bod č. 2.:  

Schválenie pracovného predsedníctva Konferencie   

- Konferencia schvaľuje pracovné predsedníctvo v zložení: V. Miller – predsedajúci 

Konferencii,   D. Poláček st. – zapisovateľ,   

- Výsledok hlasovania: 7 za – 0 proti – 0 zdržal sa hlasovania. 

- Následne predsedajúci Konferencii SZMP p. V. Miller navrhol zlúčenie mandátovej a 

návrhovej  komisie. 
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-  Konferencia schvaľuje zlúčenie mandátovej a návrhovej komisie do jednej,  Výsledok 

hlasovania: 7 za – 0 proti – 0 zdržal sa hlasovania.  

Bod č. 3.: 

 Schválenie programu rokovania  

        -    program rokovania bol schválený bez pripomienok a zmien. 

Výsledky hlasovania za schválenie zmeny programu   – 7 za – 0 proti – 0 zdržal sa 

 

Bod č.4.: 

Voľba mandátovej a návrhovej komisie 

- Konferencia schvaľuje mandátovú a návrhovú komisiu v zložení : V. Rengevič – predseda,  

D. Poláček st. – člen.   

- Výsledok hlasovania: 7 za – 0 proti – 0 zdržal sa hlasovania. 

- Mandátová komisia konštatuje, že z 10 riadnych delegátov je prítomných 7, neprítomní 

delegáti sa ospravedlnili. 

- Komisia konštatuje, že Konferencia je uznášania schopná kvalifikovanou väčšinou, účasť 

delegátov je 70,00 %. 

Bod č.5.: 

 Schválenie rokovacieho poriadku Konferencie SZMP dňa 12.04.2025 

- Predložený rokovací poriadok bol schválený delegátmi  bez pripomienok,   

Výsledky hlasovania o rokovacom poriadku   – 7 za – 0 proti – 0 zdržal sa 

(materiál k prerokovávanému bodu – Rokovací poriadok na Konferenciu SZMP dňa 

12.04.2025 – písomná podoba) 

 

Bod č. 6.:  

Správa predsedu SZMP o činnosti SZMP za rok 2024 

- Správu  predniesol predseda SZMP p. D. Poláček ml. za obdobie – 2024. Správa bola 

predložená vopred delegátom písomne a je súčasťou Výročnej správy SZMP za rok 2024 a 

zverejnená na webovom sídle SZMP. 

- V. Miller navrhol aby sa do správy predsedu zapracovalo aj zvýraznenie väčšieho dôrazu 

na vzdelávanie, najmä trénerov, ktorí sú momentálne v mladom veku a s menšími 

skúsenosťami. 

Správu predsedu berú delegáti na vedomie aj s pripomienkou V. Millera. 

(materiál k prerokovávanému bodu – Správa predsedu o činnosti SZMP za rok 2024 – 

písomná podoba) 

 

Bod č.7.: 

Správa o ekonomike a výročná správa SZMP za rok 2024 

- Správu SZMP predniesol gen. sekretár p. D. Poláček st.. Výročná správa za rok 2024 

a Správa    o ekonomike SZMP za rok 2024, bola delegátom predložená písomne ako 

príloha k pozvánke na Konferenciu. 

- Delegáti o jednotlivých častiach tejto správy budú hlasovať osobitne v ďalších bodoch 

(materiál k prerokovávanému bodu – Správa o ekonomike SZMP a Výročná správa SZMP 

za rok 2024 – písomná podoba) 
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Bod č. 8.: 

Výročná správa kontrolóra SZMP za rok 2024  

 

- Kontrolór SZMP p. I. Boledovič predložil Výročnú správu kontrolóra SZMP za rok 2024 

delegátom na Konferencii a následne aj písomne.  

Delegáti Konferencie berú bez diskusie a pripomienok Výročnú správu kontrolóra SZMP 

za rok 2024 na vedomie. 

(materiál k prerokovávanému bodu – Výročná správa kontrolóra SZMP za rok 2024 – 

písomná podoba) 

 

Bod č.9.:  

Schválenie účtovnej závierky a výsledku hospodárenia SZMP za rok 2023 

 

- Účtovná závierka SZMP za rok 2024 bola delegátom predložená písomne, ako príloha 

k pozvánke. 

- Gen. sekretár zopakoval, že SZMP dosiahol kladný výsledok hospodárenia vo výške 

+3198,25 EUR. Navrhuje hospodársky výsledok zaúčtovať ako nevysporiadný výsledok 

hospodárenia predchádzajúcich období na účtovnú položku 428. 

- Delegáti konferencie schvaľujú účtovnú závierku a výsledok hospodárenia SZMP za rok 

2024. 

Výsledky hlasovania o účtovnej závierke a výsledku hospodárenia SZMP za rok 2024   

– 7 za – 0 proti – 0 zdržal sa 

(materiál k prerokovávanému bodu – účtovná závierka SZMP za rok 2024 – písomná 

podoba) 

 

Bod č.10.:  

Schválenie Výročnej správy SZMP za rok 2024 

 

- Výročná správa SZMP za rok 2024 bola delegátom predložená písomne, ako príloha 

k pozvánke.  

- Delegáti Konferencie schvaľujú Výročnú správu SZMP za rok 2024 s pripomienkami 

k správam reprezentačných trénerov, k formálnej stránke. Tieto správy budú následne 

formálne podľa pripomienok upravené. 

Výsledky hlasovania o Výročnej správe SZMP za rok 2024  – 7 za – 0 proti – 0 zdržal sa 

(materiál k prerokovávanému bodu – Výročná správa SZMP za rok 2024 – písomná 

podoba) 

 

Bod č.11.:  

Schválenie rozpočtu na rok 2025  

 

- Návrh rozpočtu SZMP na rok 2025 predložil gen. sekretár SZMP a uvedený materiál 

v písomnej podobe bol súčasťou prílohy k pozvánke na Konferenciu. 

- Gen. sekretár vysvetlil, že návrh rozpočtu vychádza z objemu prostriedkov uvedených 

v zmluve o príspevku pre NŠZ na rok 2025 a predpokladaných príjmov SZMP a zohľadňuje 
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členenie výdavkov podľa podmienok uvedených v zmluve o príspevku zväzu ( réžia, kluby, 

talentovaná mládež a reprezentácia).  

- Delegáti schvaľujú kľúč a spôsob prerozdeľovania príspevkov klubom v takej podobe, ako 

sa schválil na Rade SZMP zo dňa 22.03.2025 a to ŠK Raja BB 60%, ŠK Dukla MP BB 20% a ŠK 

Grafon LM 20%. 

- Delegáti nemali ďalšie pripomienky a návrhy  k rozpočtu SZMP na rok 2025. 

- Delegáti po diskusii a bez ďalších pripomienok schvaľujú predložený návrh rozpočtu na rok 

2025. 

 Výsledky hlasovania - 7 za schválenie predloženého návrhu – 0 proti – 0 zdržal sa 

hlasovania. 

(materiál k prerokovávanému bodu – Návrh rozpočtu SZMP na rok 2024 – písomná 

podoba) 

 

Bod č.12.:  

Diskusia 

- Kontrolór SZMP informoval o zásadných úpravách v Zákone o športe, ktoré nadobúdajú 

platnosť od 01.07.2025. Upozornil najmä na zmenu v podiele z PUŠ pre kluby s mládežou 

do 23 rokov, ktorý bol doteraz 15% z PUŠ a mení sa na 20% z PUŠ pre daný rok. Základné 

zmeny v Zákone rozpošle aj v písomnej podobe na kluby. 

- V. Miller informoval, že sa urobila zmena v osobe zodpovednej za účet SZMP. Doteraz bol 

touto osobou p. V. Miller v súčasnosti je to p. D. Poláček st.. 

 

Bod č.13.:  

Rôzne 

- V. Miller sa vyjadril o účasti na SP v Budapešti, ktorú schválila Rada SZMP dňa 22.03.2025 

v zložení V. Miller a D. Poláček ml., že si myslí, najmä na už spomínané vzdelávanie 

trénerov, že by bolo vhodné rozšíriť účasť na tomto podujatí o  ďalších trénerov. Záujem 

prejavil iba R. Chabreček. 

- M. Doleželová navrhla, aby si SZMP zriadil ďalší dotačný účet a  to na projekty, ktoré 

vypisujú iné organizácie ako MCRaŠ SR, nakoľko súčasný účet SZMP je možné používať iba 

na štátne prostriedky pridelené MCRaŠ SR na PUŠ a jeho dodatky. Gen. sekretár upozornil,  

že je možné z prostriedkov SZMP financovať iba aktívny účet ako oprávnený a preto 

navrhuje včas a riadne prediskutovať prípadné projekty a to najmä z ich obsahovej 

stránky, prínosu pre SZMP, podmienkami plnenia a udržateľnosti, vyriešenia vlastníckych 

vzťahov a podobne. Až následne zakladať ďalší účet SZMP.   

 

Bod č. 14.: 

Správa mandátovej a návrhovej komisie 

- mandátová komisia v zložení pp. V. Rengevič predseda,  D. Poláček st. - člen konštatuje, že 

na Konferencii SZMP konanej dňa 12.04.2025 v Banskej Bystrici sa z pozvaných 10 delegátov 

zúčastnilo 7. Počas celého priebehu zasadnutia Konferencie boli prítomní všetci 7 delegáti 

čo je 70,00 % účasť a všetky prijaté rozhodnutia sú platné. 
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Bod č. 15.: 

Schválenie uznesení 

- predseda návrhovej a mandátovej komisie predniesol návrh uznesení z Konferencie SZMP 

konanej dňa 12.04.2025 v Banskej Bystrici. 

- delegáti schvaľujú prednesený návrh uznesení návrhovou komisiou pracujúcou v zložení pp. 

V. Rengevič predseda,  D. Poláček st. - člen z Konferencie SZMP, konanej dňa 12.04.2025 

v Banskej Bystrici. 

Výsledky hlasovania - 7 za schválenie predloženého návrhu uznesení – 0 proti – 0 zdržal sa 

hlasovania. 

Bod č. 16.: 

Záver 

- Predsedajúci Konferencii, p. V. Miller, sa poďakoval delegátom za aktívny a  konštruktívny 

prístup k rokovaniu a poprial im mnoho športových a osobných úspechov v roku 2025 

- predseda SZMP, p. D. Poláček ml. sa poďakoval delegátom za priebeh Konferencie a aktívny 

prístup a poprial im mnoho úspechov v ďalšej športovej práci a pri rozvoji SZMP. Zároveň 

im zaželal pokojnú a šťastnú cestu domov. 

 

 

 

 

V Banskej Bystrici 23.03.2024 

zapísal: D. Poláček st., gen. sekretár SZMP         

 

overil: D. Poláčem ml., predseda SZMP 


